



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24125

F.1 Life-wide Learning Day – Newly Emerged Activity

中一級「全方位學習日」- 新興活動體驗

In response to the EDB's call for the provision of Other Learning Experiences for students, the Life-wide Learning Day will be held on 20th March 2025 (Thursday). F.1 students will participate in a new experiential activity organized by the Po Leung Kuk Youth Development Service 'SUNTEEN' program. It is hoped to enhance students' teamwork and peer support skills through this activity. The details are as follows:

茲遵照新學制之理念——為學生在課室及常規學習以外提供「其他學習經歷」(OLE)，本校將於2025年3月20日(星期四)舉行全校「全方位學習日」。中一級學生將參與保良局青年發展服務「健康 SUNTEEN」計劃舉辦的新興活動體驗——密室逃脫遊戲，希望透過活動，提升學生團隊合作及朋輩支援能力。活動詳情如下：

Date: 日期：	20 th March 2025 (Thursday) 2025年3月20日(星期四)			
	1A	1B	1C	1D
Meeting Time & Place: 集合時間及地點：	9:15a.m. Second Hall 上午9時15分 學校第二禮堂	10:45 a.m. Second Hall 上午10時45分 學校第二禮堂	1:15 p.m. Second Hall 下午1時15分 學校第二禮堂	2:45 p.m. Second Hall 下午2時45分 學校第二禮堂
Dismissal Time: 解散時間：	11:30 a.m. 上午11時30分	1:00 p.m. 下午1時	3:30 p.m. 下午3時30分	5:00 p.m. 下午5時
Remarks: 備註：	<ul style="list-style-type: none">活動地點: Lost Escape 迷逃 Venue: 8/F RM 568, Kiu Kin Mansion, 566-568A Nathan Rd, Mong Kok 旺角彌敦道 566-568 號僑建大廈 8 樓 568 室活動完結後，學生將於油麻地地鐵站解散。 Students will dismiss at Yau Mei Tei MTR Station after the activity.			

敬請 貴家長於三月六日(星期四)前填妥網上回條。如有疑問，可與麥月娥老師查詢，聯絡電話為 2497 7110。

Please sign the online reply slip on or before 6th March 2025 (Thursday). Should you have any enquiries, please contact Ms Mak Yuet Ngor at 2497 7110.

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

28th February 2025 二零二五年二月二十八日

